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Sefii de la Primaria Botosani se gandesc sa investeasca anul viitor in transportul public din Botosani. Acestia si-
au exprimat intentia de a miza tot pe transportul ecologic, cu tramvaie. Investitiile se pot ridica si la 30 de 
milioane de euro.

Edilii de la Botosani vor sa investeasca in perioada urmatoare in modernizarea transportului public local. In 
momentul de fata in Botosani circula atat microbuze in regim maxi-taxi dar si tramvaie. 
Cum calea de rulare s-a deteriorat in timp, iar vagoanele sunt second-hand si cu o vechime considerabila, sefii 
de la Primarie se gandesc la o modernizare a acestui sistem, pe care il agreeaza considerandu-l ecologic. In acest 
scop vor fi cautate pe axele de finantare, solutii pentru accesarea de fonduri europene. 
Exista si studiul de fezabilitate, in valoare de 30 de milioane de euro, ce presupune, inlocuirea totala a caii de 
rulare, a retelelor, vagoane moderne si statii pentru calatori cu toate conditiile. " Urmeaza sa vedem cu vom 
putea acoperi aceasta suma cu fonduri europene in perioada urmatoare. Vor investitii generale, de la depou, 
pana la calea de rulare si 30 de tramvaie moderne", spune viceprimarul Cosmin Andrei. 
 
Va recomandam sa cititi si urmatoarele stiri:
 
FOTO Primele doua tramvaie Imperio sunt in probe. Aradenii vor putea circula cu ele din decembrie
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Podul de tramvaie de la Brailita s-a fisurat pe la margini, la doar un an de la reabilitare
 


